

Brock University 布魯克大學

Overview 學校概況

Brock is in the top 5 Ontario universities for the prestigious 3M Teaching Excellence Awards, and home to leading researchers, scholars, and Canada Research Chairs who are engaged and accessible to their students.

布魯克在享有聲望的 3M 教學卓越獎中排名前 5 位，是安大略省的前五所大學，這裡有許多領先的研究人員，學者和加拿大研究主席，緊密參與協助學生的學習。

They provide students with an outstanding education as well as the experience they need to succeed after graduation. With one of the largest co-op programs in Canada and a range of experiential and creative learning opportunities, students graduate prepared to be a leader in their community and in their career.

他們為學生提供出色的教育以及畢業後成功所需的經驗。憑藉加拿大最大的實習項目，以及一系列的體驗和創新學習機會，學生畢業後成為社區和職業生涯的領導者。

Brock prepares students for their career offering 20+ undergraduate co-op programs to provide students with hands-on experience during their studies. Brock leads to students to success with over 90% of their undergraduate students are employed within six months of graduation.

布魯克為學生提供職業生涯的準備，20 多個本科生實習項目，為學生提供學習期間的手動經驗。布魯克帶領學生走向成功，超過 90% 的本科生畢業後六個月內找到雇主。

Programs 課程

Bachelor Degree Program 熱門本科學科

Bachelor of Business Administration (co-op) 工商管理學士 ((實習)

Bachelor of Science – Biotechnology (co-op) 理學學士 – 生物技術 (實習)

Bachelor of Science – Computer Science (co-op) 理學學士 – 計算機科學 (實習)

Bachelor of Arts – Community Health 文學學士 – 社區衛生

Bachelor of Arts – Psychology (co-op) 文學學士 – 心理學 (實習)

Postgraduate Programs 研究生課程

Master of Business Administration (co-op) 工商管理碩士 (實習)

Master of Arts – Applied Linguistics – Bridged Entry 文學碩士-應用語言學-銜接課程

Graduate Certificate – Administrative Studies 研究生證書-行政研究

Master of Science – Material Physics 理學碩士-材料物理學

Location 位置: Niagara Peninsula, Ontario 安大略省尼亞加拉半島

Tuition 學費: Cad\$26,000-27,000/Year 每年加幣 26,000-27,000

Language Requirements 語言要求:

Degree/Master 學位/碩士: IELTS 雅思 6.5; Duolingo 多鄰國 110; TOEFL 托福 iBT 88

Contact 聯係: Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com